
  

 

 
Utdrag ur protokoll, fört vid sammanträde 
2009-12-17, § 7 

 

 Tid Torsdagen den 17 december 2009 kl 14.00 – 14.30 
   

 Plats Bråvallasalen, Stadshuset 
   

 Justerat 22 december 2009 

 
 

 

 

Petter Lindfors Kenneth Nilsson 

  

Närvarande 

 
Ledamöter: 

 Petter Lindfors (M), ordförande  

Mirja Räihä Järvinen (S), vice ordförande  

 

Jan Tigerström (M)  

Helena Bonnier (M)  

Sören Swärd (M)  

Ingvar Snees (M)  

Katharina Gratschew (M)  

Gulan Avci (FP)  

Kenneth Nilsson (S)  

Jari Visshed (S)  

Ann-Margarethe Livh (V)  

 
Ersättare: 

 Göran Kindvall (M)  

Sebastian Carlsson (M)  

Anders Alvebäck (M)  

Erik Slottner (KD)  

Christer Mellstrand (C) § 5 - 26 

Margareta Malm (S) tjänstgörande 

Torkel Tigerschiöld (MP) tjänstgörande 

Clara Lindblom (V) § 22 - 26 

 
Tjänstemän: 

 Exploateringsdirektör Krister Schultz och nämndsekreteraren Eva Olofsson. 

Vidare tjänstemännen vid kontoret Ann-Charlotte Nilsson, Gunnar Jensen, Petra 

Nieto, Eva Olsson, Olle Cyrén, Thomas Gustafsson och Åsa Wigfeldt samt biträdande 

borgarrådssekreteraren Thord Swedenhammar från roteln. 

 

 

 

 

 

 



  

 
 § 7 

Ny lokalisering för nya tekniska nämndhuset. Anmälan om svar 

på remiss 
Dnr E2009-000-01779 

Protokollsutdrag 

 

Beslut 

Exploateringsnämnden godkänner anmälan. 

 

Ärendets handling   

Exploateringskontorets tjänsteutlåtande i rubricerat ärende från den 18 november 

2009. 

 

Nämndens behandling av ärendet  
 

Framlagda förslag till beslut  

Nämnden föreslår (se beslutet). 

 

Beslutsgång 

Ordförande Petter Lindfors (M) finner att nämnden beslutar enligt kontorets förslag. 

 

Särskilt uttalande 

Särskilt uttalande lämnas av vice ordförande Mirja Räihä Järvinen m fl (S), Torkel 

Tigerschiöld (MP) och Ann-Margarethe Livh (V) enligt följande:  

 

 Vi anser att det är viktigt att se över möjligheten att utlokalisera tekniska 

 nämndhuset utanför den direkta innerstaden. Att utlokalisera stadens 

 förvaltningar kan både minska trycket på innerstaden och tillföra våra 

 ytterstadsdelar, som har ett stort behov av arbetsplatser, sådana. Det skulle också 

 underlätta att fullfölja exploateringsnämndens mål att bygga 1000 bostäder i 

 innerstaden. 

 

 Om en större förvaltning med 200- 400 arbetsplatser etableras i ytterstaden, ökar 

 förutsättningarna för det lokala näringslivet radikalt. Dagbefolkningen ökar och 

 ger bättre underlag för all typ av service och näringsverksamhet.  

 

 Det ger positiva signaler till ytterligare etableringar, inte minst för företag och 

 organisationer som arbetar nära den stora förvaltningen. Här kan nya kontakter, 

 erfarenheter, upplevelser och jobb skapas. 

 

 En utflyttning av förvaltningar påverkar också trafikströmmarna i positiv 

 riktning. Tomma tunnelbanevagnar och bussar ut från innerstaden kan plötsligt 

 fyllas av pendlare ut till nya arbetsplatser. Resultatet på vägarna blir också 

 positiva, trafikströmmarna kan gå åt båda hållen. Plötsligt är tanken att hela 

 staden ska leva inte omöjlig. Allt hänger på vilken väg stadens politiska ledning 

 väljer. 

 

 

 
 



  

    Vid protokollet 

    Eva Olofsson 

 

 

 

Rätt utdraget intygar: 

 

 

 

_________________________________ 

 


